
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2019. október 31-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Dr. Mikola Nóra, 
Seresné Lados Éva, Tóth Imre 8 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Gyárfás Lajos 1 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Göröcs László a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény megbízott 
vezetője, 
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Szabó Szabolcs tűzoltó alezredes, a Jászberényi Hivatásos Tűzoltóság Parancsnoka, 
Fózer Tibor tűzoltó ezredes, a Jászberényi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője, 
Tóth Dániel rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Lólé Gyula a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Major Ferencné ügyintéző. 

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelent képviselőket, meghívott vendégeket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 8 fő 
jelen van, Gyárfás Lajos képviselő jelezte távolmaradásának okát, a képviselő-testület 
határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 15 napirendi pont tárgyalása szerepel, 
megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, illetve 
módosító javaslata? 
 
Bertalan László képviselő: nyílt ülés végén szeretné, ha Egyebek napirendi pontot tárgyalna 
a testület. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: szintén Egyebek napirendi pontot szeretne javasolni, 
Mindenszentek napja és halottak napja alkalmából fontolóra kellene venni az 
önkormányzatnak a zsidó temető kitakarítását, ezzel kapcsolatban szeretné, ha együtt 
gondolkodnának.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megfelelő lenne, hogy 1 Egyebek napirendi 
pontot vegyenek fel, és ezen belül tárgyalnák meg ezt a témát is? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: természetesen megfelelő. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: plusz napirendi pontként javasolja 16. pontként 
tárgyalni az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt keretében szolgáltatók 
kiválasztásáról szóló előterjesztést, valamint nyílt ülésben 17. pontként javasolja tárgyalni a 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést.  

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 16. napirendi pontként az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási 
projekt keretében szolgáltatók kiválasztásáról szóló előterjesztést tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
289/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 16. pontként kíván 
tárgyalni: 

16./ Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt 
keretében szolgáltatók kiválasztására 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 17. napirendi pontként a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-
testületének szervezeti és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló előterjesztést tárgyalja a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
290/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 17. pontként kíván 
tárgyalni: 

17./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati 
rendeletének módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 18. napirendi pontként Egyebek című napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
291/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 18. pontként kíván 
tárgyalni: 

18./ Egyebek 
 Előadó: Bertalan László képviselő, 
  Dr. Mikola Nóra képviselő 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 18 napirendi pontot nyílt ülésben tárgyal a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
292/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló Jászladány tűzvédelmi helyzetéről és a tűzvédelem érdekében 
tett intézkedésekről 

 Előadó: Hivatásos tűzoltóság parancsnoka, vagy helyettese, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2018. évi szakmai 
munkájáról 

 Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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3./ Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  
12/2005. (VII. 01.) önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi 
ellátások formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési 
díjakról szóló 10 /2001. (V. 25.) önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

5./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság  

6./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
álláshely kérelmének megtárgyalására 

 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

7./ Előterjesztés a vásári és piaci helypénzek emelésére 
 Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság  

8./ Javaslat az Önkormányzat 2020. évi költségvetési koncepciójára 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

9./ Tájékoztató az önkormányzat bevételeinek növelési lehetőségeiről  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

10./ Tájékoztató a polgármester és a jegyző 2019. szeptember 20. – 2019. 
október 24. közötti időszakban átruházott hatáskörében hozott döntéseiről 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző 

11./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési 
megállapodás elfogadására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

12./ Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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13./ Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

14./ Előterjesztés a Jászladány, 1697 hrsz. alatti Szűcs (zsák) utca 
forgalomképtelen telekrészének átminősítésére 

 Előadó: Lovász Imre jegyző 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

15./ Előterjesztés a Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Társulási 
Tanácsába az Önkormányzat képviseletét ellátó tag delegálására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

16./ Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt 

keretében szolgáltatók kiválasztására 

 Előadó: Kun Mariann ügyintéző 

17./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-
testületének szervezeti és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző 

18./ Egyebek  
 Előadó: Bertalan László képviselő, 
  Dr. Mikola Nóra képviselő 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló Jászladány tűzvédelmi helyzetéről és a tűzvédelem érdekében tett 
intézkedésekről 
Előadó: Hivatásos tűzoltóság parancsnoka, vagy helyettese, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szeretettel köszönti Fózer Tibor tűzoltó ezredest, 
a Jászberényi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetőjét, és Szabó Szabolcs tűzoltó 
alezredest, a Jászberényi Hivatásos Tűzoltóság parancsnokát, megköszöni, hogy elfogadták a 
meghívást. A tűzoltóság beszámolóját írásban mindenki megkapta, átadja a szót Szabó 
Szabolcs tűzoltó alezredesnek. 
 
Szabó Szabolcs tű. alezredes: Jászladány település tekintetében elsődlegesen a tűzvédelmi 
helyzetet a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság biztosítja, de ez nem azt jelenti, hogy a 
Jászberényi Tűzoltóság nem vonul a helyszínre, ha nagyobb káresemény, tűzeset, vagy 
műszaki mentés történik. A településhez viszonyítva nagyon sok volt a tavalyi évben is a 
beavatkozás, 29 eset történt, melyből 28 esetben a Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság 
egységei avatkoztak be, 1 esetben kiegészítve vonult a Jászberényi Tűzoltóság. A szabadtéri 
tűzesetek száma a legjelentősebb, ezt követi az ingatlanokat érintő tűzesetek száma. Műszaki 
mentés területén, esetleges viharkárok vagy műszaki mentések a jellemzőek, itt 
személygépjárműveket érintő műszaki mentések fordulnak elő legfőképpen. Szerencsére 
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nagyobb forgalmi utak nem keresztezik a települést. Néhány szót ejtene a Jászberényi 
Tűzoltóságról, szerencsére az állomány fluktuációja nem jelentős, a tavalyi évben nem volt 
olyan személy, aki elhagyta volna a tűzoltóságukat. Az állomány képzettsége jó, az eszközeik 
megfelelőek. A gépjárműveik is jók, tavalyi évben kaptak egy Rába típusú gépjármű 
fecskendőt, ami a beszámoló elején látható, ez egy magyar fejlesztésű gépjárműfecskendő, 
valamint kaptak egy magasból mentő gépjárművet, mely 32 méteres magasságú. Az 
önkormányzattal jó a kapcsolat, a katasztrófavédelmi megbízottak tartják a kapcsolatot. 
Járnak a településre ellenőrizni. Az önkormányzati tűzoltósággal szintén jó a kapcsolat, akik 
felett felügyeleti jogkörük van. Megfelelő eszközzel, személyi állománnyal és gépjármű 
fecskendőkkel látják el feladatukat. Ennyiben szerette volna összefoglalni az írásos anyagot, 
ha bármilyen kérdés merül föl szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta a beszámolót, elnök 
urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
testületnek a beszámoló elfogadását. A megtárgyalás alatt felmerült kérdést szeretné feltenni 
parancsnok úr felé. Az anyag említést tesz „szándékosan megtévesztő jelzés tételéről”, mely 
Jászladányon 4 esetben történt, ez a számot föltűnően magasnak találták. Kérdésük, hogy 
ezek milyen jellegű megtévesztések voltak, illetve, hogy volt-e további konzekvenciája 
ezeknek a jelzéseknek, vagy ez csak statisztikai szám? 
 
Fózer Tibor tű. ezredes: gratulál az újjáalakult testületnek, és polgármester asszonynak az 
újabb 5 éves megbízatásához, mindenkinek sikeres munkát kíván. A szándékosan 
megtévesztő jelzés a település nagyságához képeset magas szám, jászsági szinten másik 4 eset 
még nem is fordul elő, tehát 8 esetük nincsen. Ebben az esetben általában olyan rosszindulatú 
jelzésről van szó, hogy olyan tűzesetet, vagy közúti balesetet (ez a két eset a jellemző) jelez az 
állampolgár, ami nem igaz, nem valós. Ilyenkor az egység kivonul, nem találnak ilyen 
eseményt, és akkor a központi szervük, a megyei igazgatóság adatgyűjtést végez, és minden 
esetben rendőrségi feljelentést tesz, a nyomozó hatóság elindítja a nyomozást. Általában ha 
sikerrel jár az ismeretlen tettes elleni nyomozás, akkor azt a médiában minden esetben közlik. 
Volt már rá példa, hogy sikerült azonosítani a bejelentőt, a tavalyi 4 esetről nincs tudomása, 
hogy sikerült volna a rendőrségnek felkutatni.  
 
Tóth Imre képviselő: az írásos anyagot olvasva azt érzékelte elsősorban, hogy ez az egész 
jászságra kiterjedő beszámoló, és statisztikájában, illetve 1-2 mondatban érinti Jászladányt. 
Azt gondolta, hogy a beszámolóban fog találni olyan információkat, feladatokat, ami 
Jászladány területére lesz vonatkoztatva kérésként, a testület felé, a további jó 
együttműködésre tekintettel. Az anyagban a feladatkört csak a tűzoltóságra vonatkoztatva 
találta, amiből azt a következtetést vonta le, hogy olyan jó a tűzoltóság és az önkormányzat 
kapcsolata, hogy nincsenek megoldásra váró dolgok. 
 
Fózer Tibor tű. ezredes: az újjászervezett katasztrófavédelem 8. éve dolgozik, a helyi 
önkormányzattal is együtt. A kapcsolatrendszert már elmondta, és az írásos anyagban is benne 
van. Az események nagyságrendje a szabadtéri tűzeseteknél jelentős, amelynél a prevencióra 
kellene a hangsúlyt fektetni, a közbiztonsági referensen keresztül. A közbiztonsági referens 
személyében változás történt, már felvették az új kollégával a kapcsolatot, és fogják a közös 
munkát végezni. Segítségre lesznek továbbra is a szóróanyagok elkészítésében, amelyet a 
honlapon, illetve a helyben szokásos módon, különböző fórumlehetőségeket kihasználva 
szükséges közzétenni. A tájékoztatók tartalmazzák a kerti hulladékok égetésének szabályait, 
bár Jászladányon sok esetben az a probléma, hogy legtöbbször kommunális hulladékot 
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égetnek, már több esetben indítottak szabálysértési eljárást, és már sor került bírság 
kiszabására is. A prevenció hangsúlyozása lehet fokozottabb. A közúti balesetek a rendőrség 
hatáskörébe tartoznak, a beszámoló csak azokat az eseteket tartalmazza, ahol tűzoltói 
beavatkozás is szükséges volt. Az elmúlt napokban is volt példa egy ilyen balesetre. Ennek a 
prevencióját nem végzik. A viharkárokkal kapcsolatosan is a településsel közösen 
gondolkodnak, itt elsősorban közterületen lévő fasor, vagy egyedi fák vizsgálata, ellenőrzése 
történik, melyet ugyancsak közösen végeznek az önkormányzattal. Ez is egyfajta prevenció, 
hogy a veszélyes fákat kivágják. Úgy gondolja, hogy önkormányzati szinten ez a külön 
feladatszabás vagy kérés a tűzoltóság részéről ezért nem merült föl. 
 
Szabó Szabolcs tű. alezredes: a beszámoló elkészítésének a Belügyminisztérium által 
szabályozott kötött formája van, szabályozzák, hogy mit kell tartalmaznia, és mit 
tartalmazhat. Az elöljárókkal ezt jóvá kell hagyatni, és utána kerül megküldésre az 
önkormányzatok részére. Ezért tartalmazza azt a beszámoló, ami le lett írva. 
 
Fózer Tibor tű. ezredes: törvényi kötelezettség, hogy az önkormányzatok megtárgyalják a 
tűzoltóság beszámolóját. Szeretné kérni a képviselő-testülettől, hogy lehetőség szerint a 
következő évi munkatervükben a második negyedévben tűzzék napirendre a beszámoló 
tárgyalását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: természetesen a munkaterv tervezésekor 
figyelembe fogják venni a kérést. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye vagy a pénzügyi bizottság javaslatától eltérő javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyagot az elhangzott kiegészítéssel? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
293/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
A Jászberényi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2018. évi tevékenységéről szóló 
beszámolójának elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a 
Jászberényi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság beszámolóját a 2018. évi 
tevékenységéről, Jászladány tűzvédelmi helyzetéről, és a tűzvédelem érdekében tett 
intézkedésekről, a szóbeli kiegészítésekkel együtt. 
Képviselő-testület megköszöni a Jászberényi Hivatásos Tűzoltóság dolgozóinak, és a 
Jászkiséri Önkormányzati Tűzoltóság dolgozóinak munkáját, együttműködésüket az 
önkormányzattal.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság Jászberény 

  é r t e s ü l n e k .  
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2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2018. évi szakmai munkájáról 
Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az Ozoróczky Mária Szociális Központ 
munkájáról készült írásos anyagot mindenki megkapta, intézményvezető asszonyt kérdezi, 
hogy kívánja-e szóban összefoglalni, vagy kiegészíteni? 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: minden évben kötelező beszámolni az intézmény 
munkájáról, így most is. Januárban az intézménynél volt egy átfogó belső ellenőrzés, ahol a 
belső ellenőr semmi olyan hibát nem talált, amit javítani kellett volna. A szakmai munkát 
leírta a beszámolóban, és azt gondolja, hogy a képviselő-testület nagy része ismeri az 
intézményben folyó munkát, a kapu továbbra is nyitva áll mindenki előtt, bárkinek kérdése 
merülne fel, sok szeretettel látják, és igyekeznek megválaszolni a kérdésekre. Vannak az 
intézménynek különböző rendezvényei, ahová szintén sok szeretettel várnak mindenkit. Ha a 
beszámolóval kapcsolatban bárkinek kérdése van szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az intézmény beszámolóját. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: kollégái, és saját szülei is idősek, ezért tudják, hogy 
mennyi plusz terhet jelent a gondoskodás, illetve azon kollégái, akiknek a hozzátartozója már 
az otthon lakója, ők is elismeréssel nyilatkoznak az intézményről, jó érzés, hogy ilyen helyen 
tudhatják szeretteiket. Eddig a nyitott kapun sem nagyon ment be az intézménybe, de most 
már kicsit más szemszögből is látja a dolgokat, illetve meg tudja azt a erőfeszítést érteni, amit 
az ott dolgozók szakmai munka alapján végeznek. Köszönetét fejezi ki, hogy van itt ez az 
intézmény, és kéri, hogy tegyenek meg mindent közösen azért, hogy ez itt is maradjon.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
294/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ 2018. évi szakmai munkájáról készült beszámoló 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ 2018. évi szakmai munkájáról készült beszámolót, a szóbeli kiegészítésekkel 
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együtt, egyben megköszöni az intézményben dolgozók munkáját, együttműködését az 
önkormányzattal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Ozoróczky Mária Szociális Központ helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  
12/2005. (VII. 01.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a rendelet módosítás tervezete kiosztásra került, tekintettel arra, hogy 
ami a testületi anyaggal együtt kiosztásra került, abban még nem szerepel az eredeti rendelet 
bevezető részének módosítása, viszont a jogalkotási törvény alapján az önkormányzati 
rendelet bevezető része is módosítható nem túl régóta, ezt szeretné javítani. Ugyancsak 
kiosztásra került az előzetes hatásvizsgálat, és indoklás, ami ismételten a jogalkotásról szóló 
törvény alapján kötelező tartalmi eleme az előterjesztésnek. A rendelet tervezet a szociális 
intézményben, illetve a NÜVI-nél igénybe vehető étkezési térítési díjakat tartalmazza. A két 
intézménytől be lettek kérve előzetesen az előterjesztések, hogy vizsgálják felül a 
nyersanyagnormákat, és az alapján javasoljanak egy térítési díjat. Ezen javaslatok alapján 
került a rendelet-tervezet összeállításra. A szociális étkezés helyben fogyasztással vagy 
elvitellel 600 forintról 690 forintra változik, a szociális étkeztetés lakásra történő kiszállítással 
pedig 700 forintról 790 forintra változik. Az Ozoróczky Mária Szociális Központnál 
foglalkoztatottak által igénybevetett meleg főétkeztetésért fizetendő napi térítési díj nem 
változna, tekintettel arra, hogy ott a jelenlegi nyersanyagnormába továbbra is beleférnek, ott 
nem indokolt a térítési díj emelése. A Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő 
Intézménynél meleg főétkeztetés igénybevételéért fizetendő napi térítési díj 615 forintról 710 
forintra emelkedne. Átlagosan 15 % emelést javasolt a NÜVI.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendeletmódosítás elfogadását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendeletmódosítás elfogadását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
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(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a két bizottság 
javaslatára a rendelet-tervezet elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal egyhangúlag – minősített 
többséggel – elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

19/2019. (XI. 5.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról, azok igénybevételéről,  

valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  

12/2005. (VII. 01.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 

4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások 
formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  
10 /2001. (V. 25.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: itt is ugyanaz a helyzet, mint az előző napirendi pont esetében. A 
jogalkotási törvény miatt kiosztásra került egy új rendelet-tervezet, ami a pénteken küldött 
anyagtól annyiban tér el, hogy ez a rendelet az eredeti rendelet bevezető részét is módosítaná. 
Kiosztásra került szintén egy előzetes hatásvizsgálat, és egy indoklás, mely ugyancsak a 
jogalkotási törvény előírásai szerint melléklete az előterjesztésnek. Ez a rendelet a nevelési-
oktatási intézményekben elfogyasztott ételek térítési díjait tartalmazza. A NÜVI itt is 
előkészítette az előterjesztést az emelésre vonatkozóan. A bölcsődei ellátásnál nem lenne 
változás, az óvodai étkeztetés tekintetében a térítési díj 275 forintról 320 forintra változik, a 
tízórai és ebédnél, a tízórai, ebéd és uzsonnánál 360 forintról 410 forintra emelkedne, a tízórai 
85 forintról 100 forintra változna. Az általános iskola alsó tagozatán, ha mind a három 
étkezést igénybe veszi, akkor 435 forintról 500 forintra, ha csak az ebédet, akkor 225 forintról 
260 forintra változik. Az általános iskola felső tagozatán, ha mind a három étkezést igénybe 
veszi, akkor 510 forintról 590 forintra, ha csak az ebédet, akkor 300 forintról 350 forintra 
változik a térítési díj összege.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendeletmódosítás elfogadását az előterjesztés szerint.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és szükségszerűnek tartja a rendeletmódosítást azokkal a számokkal, melyeket jegyző úr 
ismertetett, így a bizottság javasolja a rendeletmódosítás elfogadását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a két bizottság 
javaslatára a rendelet-tervezet elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal egyhangúlag – minősített 
többséggel – elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

20/2019. (XI. 5.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások formáiról, azok 

igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  

10/2001. (V. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 

5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság  

 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közmunkaprogramokban végzett munkáról 
készült írásos beszámolót mindenki megkapta, Göröcs László megbízott intézményvezetőt 
kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni az írásos anyagot? 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta, és 
magát az írásos beszámolót javasolja elfogadásra a testületnek, azonban egy kiegészítést 
szeretne tenni a bizottság megbízásából az elfogadott beszámolóhoz. A külterületi illegális 
hulladéklerakók földerítésére, és az azokkal kapcsolatos intézkedésekre szeretnék felhívni 
Lovász Imre jegyző úr figyelmét, hogy a mezőőrség figyelmét szíveskedjen fölhívni erre, 
hogy sokkal nagyobb gondoskodással tegyék meg a földerítést, és a jelzésadást a 
szemétlerakókról, hogy a NÜVI azt onnan el tudja távolítani. 
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Seresné Lados Éva képviselő: jelezni szeretné a képviselő-testületnek, hogy a NÜVI-től 
folyamatosan kapják a zsákokat, és a kesztyűket, így a szemétszedés a Móra Ferenc általános 
iskola részéről heti két alkalommal megtörténik. A múlt héten a temető környékén is volt kinn 
osztály, próbálják tisztítani a települést. Köszönik szépen a segítséget, anyagilag az iskola ezt 
nem tudná támogatni, de munkájukkal segítik ezt a folyamatot.  
 
Bertalan László képviselő: a tegnapi bizottsági ülésen megkérte intézményvezető urat, hogy 
ha van rá lehetőség, akkor tisztítsák meg a Jászalsószentgyörgy felé vezető útszakaszt a 
zsákoktól, és ahogy ma Jászalsószentgyörgy felé tartott már látta, hogy össze vannak gyűjtve 
a zsákok, és ki voltak téve az út szélére. Már így is sokkal szebben néz ki, ha sikerül is 
elszállítani, az tökéletes lesz.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e még 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a NÜVI 
beszámolóját? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
295/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2019. szeptember-
október hónapra vonatkozóan azzal a kiegészítéssel, hogy Lovász Imre jegyző hívja 
fel a mezőőrség figyelmét arra, hogy ha külterületen illegálisan lerakott hulladékot lát, 
azt haladéktalanul jelezze a jegyzőnek és a NÜVI-nek egyaránt, hogy a NÜVI 
gondoskodhasson a hulladék elszállításáról. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény álláshely 
kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Göröcs László megbízott intézményvezetőnek.  
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Göröcs László mb. intézményvezető: azért kérte ezt a két álláshelyet, mert 1 fő segédmunkás 
januártól lenne a NÜVI-nél, jelenleg szerződéssel van helyettesítés költségen felvéve. A 
szakipari munkák segédleténél van rá szükség, mert 1 szakember nem mindig elég a feladat 
elvégzéséhez, azt pedig nem tudja megengedni az intézmény, hogy két szakember lásson el 
egy feladatot, mert nagyon sok az elvégzendő munka. A másik álláshely egy kőműves 
foglalkoztatására irányul, aki jelen pillanatban is az intézménynél dolgozik, GINOP-os 
pályázatban van foglalkoztatva, ő március 1-től lenne a NÜVI alkalmazásában. Mivel 
kőműves, ezért a járdaépítésnél nagy szükség van rá.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tárgyalta, és 
úgy ítélte meg, hogy a megbízott intézményvezető kérése nem irreális, támogatja a két 
álláshely beállítását, és javasolja a testületnek az elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
296/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
A Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény álláshely kérelmére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel hozzájárul a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben 2020. január 1-től 1 fő segédmunkás, 
valamint 2020. március 1. napjától 1 fő kőműves szakmunkás álláshely biztosításához. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a vásári és piaci helypénzek emelésére 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, megbízott 
intézményvezető urat kérdezi, hogy szeretné-e összefoglalni, kiegészíteni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság az 
eredetileg beterjesztett 10%-os emeléssel szemben 15 %-os emelést fogadott el, és javasol a 
testületnek elfogadásra a vásári és piaci helypénzek tekintetében. A 15 % átlagos, tehát 
kerüljön úgy kidolgozásra a helypénz, hogy kerekítve legyen kiszámolva, ne fillérekben 
kerüljön meghatározásra. Ezt javasolja elfogadásra a pénzügyi bizottság, és egyben kérte azt, 
hogy amennyiben a testület is elfogadja, akkor a polgármesteri hivatal dolgozza ki a rendelet 
módosítását is a következő testületi-ülésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a pénzügyi bizottság elnökétől kérdezi, hogy az előterjesztett 
10%-os emeléshez képest miért 15-%os emelés a bizottság javaslata? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság tagjai részéről 
érkezett ez a javaslat, mert alacsonynak tartották a 10%-os emelést, tekintettel arra, hogy nem 
túl magas értéken vannak jelenleg sem meghatározva a helypénzek. Úgy gondolják, hogy 
ezen a területen lehet egy kicsit több bevételhez jutni. 

Dr. Mikola Nóra képviselő: megköszöni a tájékoztatást. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
297/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
A vásári és piaci helypénzek emelésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel dönt a vásári és piaci helypénzek 15 
%-os emeléséről. 
Képviselő-testület felkéri Jászladány nagyközség jegyzőjét, hogy a következő soros 
ülésre terjessze elő az emelésről szóló rendelet-tervezetet a kerekítés szabályainak 
figyelembevételével. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2020. évi költségvetési koncepciójára 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a képviselő-testületnek nem kötelező tárgyalnia 
a következő évi koncepciót, de már évek óta bevett gyakorlat, hogy október-november tájékán 
a testület elé terjesztik azért, hogy látható legyen, hogy az egyes intézményeknél milyen 
igények merülnek föl, és hogy ezek milyen költségekkel járnak. Természetesen ilyenkor már 
ismert a jövő évre vonatkozó költségvetési törvény, amelyből hozzávetőleges számadatok 
rendelkezésre állnak. Az idei évben azt mondták az intézményvezetőknek, hogy a koncepció 
ne csak egy hozzávetőleges költségvetés tervezet legyen, hanem akár már egy olyan 
költségvetési koncepció, amely 2020 februárjában egy 10 perces tárgyalást követően 
elfogadásra kerülhessen. Kérdés volt, hogy jövőre tudja-e a testület vállalni azoknak a nem 
kötelező feladatoknak az ellátását, amelyeket az önkormányzat ellát a saját bevételeinek a 
terhére, illetve kérdés volt többek között az is, hogy ha az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ költségvetés úgy alakul, ahogyan az idén februárban még látszott, hogy alakulni fog, 
akkor el kell gondolkozni a fenntartó váltáson. Mostanra már a plusz finanszírozások 
megérkeztek, és ennek tudatában illetve a jövő évi költségvetési törvény ismeretében készült 
el minden intézmény részéről a költségvetési koncepció. Azt gondolja, hogy még ezen is van 
mit faragni, már csak azért is, mert vannak olyan bevételek és kiadások, amelyekkel 
kapcsolatosan még nem áll elegendő információ a rendelkezésre, de nagyvonalakban látszik 
az intézmények működése. Átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek, hogy 
ismertesse az előterjesztést.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az előterjesztés bevezető részében a költségvetési 
törvény előterjesztése szerepel, hogy a Kormány milyen elgondolások alapján nyújtotta be és 
fogadta el a 2020. évi költségvetést. Nagyon szép és jó célok vannak benne megfogalmazva, 
melyekre szerette volna felhívni a képviselő-testület figyelmét. Az előterjesztés második fele 
tartalmazza a Jászladányra vonatkozó adatokat. Bemutatja, hogy a 2020. évi költségvetési 
koncepciót a jelenlegi ismereteik alapján készítették el, a kiadásoknál a személyi juttatások az 
önkormányzat legjelentősebb kiadási tételei. Az intézmények nagy része minimálbéren 
szerepel, már ismert a jövő évi emelés mértéke, így ezekkel a számadatokkal dolgoztak, 
illetve az intézményekre vonatkozó ágazati pótlékokkal terveztek. A dologi kiadásokat a 
2019. évi bázishoz tervezték, tehát ugyanezzel terveztek jövőre is, nagy változásra nem 
számítanak. Egy-két intézménynél szerepel néhány tételben eltérés, ott majd az 
intézményvezetők bemutatják az okokat. Már tudni lehet a jövő évi szociális keretet, mely 
75.601.000,- forint lesz. Az önkormányzat költségvetésében még néhány dologra nem tudnak 
kitérni, mert a költségvetési törvény részletszabályai még nem jelentek meg, mint például a 
közvilágítással kapcsolatos bevételek, ezért itt még nem tudtak pontos költségvetést készíteni.  
A hosszú távú kötelezettségvállalások alapján kell tervezni a 2020. évi felhalmozási 
kiadásokat. Áthúzódó pályázat a TOP Szociális Alapszolgáltatós pályázat, illetve a 
Belügyminisztériumtól nyert járdaépítési pályázat. A kerékpárút pályázatra, illetve az 
alapszolgáltatós pályázatra igényelt plusz forrásról még nincs döntés. Az előterjesztés 
mellékletei  tartalmazzák az intézmények tervezett kiadásait és bevételeit, valamint készítettek 
egy összefoglaló táblázatot, hogy a finanszírozások hogyan alakultak 2018-2019-2020 
években. Egy hibára is szeretné felhívni a figyelmét, a polgármesteri hivatalnál kipontozott 
rész maradt az anyagban, ez azért van, mert még mindig nem tudni az elfogadott 
létszámadatot, az már látszik, hogy emelkedni fog a finanszírozás. Az utolsó pillanatig várta, 
hogy hátha megjelenik a létszám adat, de még a mai napig sem közölték. Jelenleg tavalyi 
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létszámadattal terveztek, és úgy tűnik, hogy nem lesz szükség arra, hogy nagy összeggel 
kelljen kiegészíteni a hivatal költségvetését, mert jelentősen megemelkedett a finanszírozás az 
előző évekhez képest. A óvodában a betöltetlen álláshelyek és a tervezett felhalmozási 
kiadások miatt úgy tűnik, hogy nem lesz probléma a költségvetésben. Az Ozoróczky Mária 
Szociális Központ költségvetését számtalanszor egyeztették már, a tavalyi 60 milliós 
hiányhoz képest már jelentősen emelkedett az állami támogatás, jelenleg 24 millió forint 
hiánnyal számoltak. A NÜVI körülbelül szinten van, a művelődési ház és könyvtár továbbra 
is drága intézmény az önkormányzat szempontjából, de nem tudnak mit tenni vele. A 
jelenlegi számítások alapján kb. 150 millió forintot kell az intézmények költségvetéséhez 
biztosítani az önkormányzat saját bevételeiből. Szeretné felhívni a figyelmet, hogy kb. 130-
140 millió forint adóbevétele van az önkormányzatnak, tehát nagy beruházásokkal nem lehet 
tervezni a jelenlegi állás szerint.  
  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság áttekinthetőnek 
tartja a jelenlegi előterjesztést, amelyben már soronként nyomon követhetőek a bevételek és 
kiadások. Már arra is adott okot, hogy élesebb vitákat folytassanak le az intézményvezetőkkel 
a számadatok tekintetében. Tudják nagyon jól, hogy ez a táblázat még képlékeny, hiszen 
osztályvezető úr is elmondta, hogy nagyon sok tételben még nincsenek konkrét előirányzatok, 
nincsenek még konkrét döntések, és így még nem tudnak mindent pontosan. Nyilvánvalóan 
arra, hogy egy koncepciót összeállítsanak, és egy irányvonalat tudjanak meghatározni az 
intézmények irányába, arra ez az anyag tökéletes. Az osztályvezető által elmondottak alapján 
az tűnik ki, hogy várhatóan nem lesz az önkormányzat olyan rossz költségvetési helyzetben, 
mint amennyire féltek tőle. Tavaly sokkal rosszabbul indult a költségvetési év, hiszen sokkal 
nagyobb mínuszt kellett regisztrálni év elején ahhoz képest, mint amit vártak volna, most úgy 
tűnik, hogy ez kicsit rentábilisabb lesz. Ennek ellenére a tegnapi napon eléggé feszítették az 
intézményvezetőkkel a költségvetési mínuszok lefaragásának lehetőségét, és a záró 
mondatokban azt is kérték az intézményvezetőktől, illetve megbízott intézményvezetőktől, 
hogy amikor majd a költségvetés tárgyalására kerül sor, addigra sokkal kisebb mínuszok 
jelenjenek meg a táblázatok alján. Készüljenek arra, hogy olyan intézkedéseket tárjanak fel, 
amit el tudnak készíteni, végre tudnak hajtani, melyekkel a hiány csökkenthető. Az 
Ozoróczky Mária Szociális Központnál kérték, hogy tekintsék át milyen díjemelés vagy 
egyéb intézkedés kell ahhoz, hogy kevesebb legyen a hiány. A Művelődési Ház esetében 
szintén vesézgették már úgy szinte mint egy februári költségvetés tárgyalásakor a táblázat 
lehetőségeit, hogy honnan és mennyi pénz van még beletervezve a költségvetésbe amit nem 
föltétlenül kell engedélyezniük fölhasználni az intézmény számára. Osztályvezető úr tegnap 
elmondta, hogy a várható bevétel és a mínuszok nem túl nagy eltéréssel fedik egymást, így 
elképzelhető az, hogy ha megfelelő intézkedéseket tesz a testület, akkor pozitívan zárhatják a 
jövő évi költségvetést. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nem mondta, hogy pozitívan zárhatják a 
költségvetést.  
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: valóban így nem mondta 
ki, de azért tette ezt így hozzá, mert a most fölvázolt számokkal és az adókkal kapcsolatos 
bevételekkel számítva kihozható a költségvetés nullára. Úgy gondolja, hogy a jövő év sokkal 
jobban alakul, mint amit az idén reméltek. A bizottság ezekkel a vitákkal, megjegyzésekkel és 
kérésekkel, az intézményvezetők által elmondott nyilatkozatokkal javasolja a koncepció 
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elfogadását, mert úgy gondolják, hogy alkalmas lehet arra, hogy a 2020-as költségvetést ez 
alapján el lehessen indítani.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
298/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Az Önkormányzat 2020. évi költségvetési koncepciójának elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2020. 
évi költségvetési koncepcióját - mint a költségvetés kidolgozásának alapját - az 
alábbiak szerint elfogadja: 
 
A működési bevételek és kiadások – felhalmozási bevétel felhasználása nélküli – 
egyensúlyának megteremtésére tett intézkedések folytatása. A költségvetési terv 
összeállításánál alapvető szempont a pénzügyi egyensúly megteremtése.  
 
Az önkormányzat hitelt – likviditási hitel kivételével- 2020. évben nem vesz fel.  
 
Az intézményrendszer működésének felülvizsgálata, működőképességének - a 
takarékossági szempontok figyelembevételével – megőrzése.   
 
A költségvetési előirányzatok tervezésekor a kötelező önkormányzati feladatok 
prioritását biztosítani kell. Önként vállalt feladat a költségvetésben akkor tervezhető, 
ha annak pénzügyi fedezete az önkormányzat saját bevételéből megteremthető. Az 
önként vállalt feladat kiadásainak finanszírozása a kötelező önkormányzati feladat 
ellátását nem veszélyeztetheti. 
 
A helyi szociális rendeletben és egyéb rendeletekben meghatározott önkéntes 
önkormányzati juttatások felülvizsgálata. 
 
A helyi társadalmi szervezetekkel való együttműködés és azok támogatása, melyek 
általában kulturális, polgári védelmi, sport területekre terjed ki. Kiemelt jelentőséggel 
bír azon szervezetek támogatása, melyek a kötelező önkormányzati feladatok 
ellátásában az önkormányzattal kötött megállapodás szerint részt vesznek.  
 
A pályázati lehetőségek figyelemmel kisérése, és kihasználása. A költségvetésben 
jelentkező többletbevételből meg kell teremteni a pályázati önrészeket. 
 
Az Önkormányzat forgalomképes ingatlanjainak felülvizsgálata, ingatlanok 
értékesítésének, hasznosításának vizsgálata, és megvalósítása. Ingatlanértékesítés 
bevételei csak beruházásra és felújításra fordítható, illetve a pályázatok önrészeinek 
biztosítására.  
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A felújításokra és felhalmozási kiadásokra tervezett összegek működési kiadásra nem 
csoportosíthatók át.  
 
Újabb beruházási és felújítási kötelezettségek vállalása előtt figyelembe kell venni a 
meglévő, többéves kihatással járó kötelezettségeket, továbbá a fedezetül szolgáló 
bevételek realizálását. 
 
A szolgáltatások bevételeinek felülvizsgálata. (étkeztetés, bérleti díjak stb.) 
 
Működési kiadások (foglalkoztatáspolitikai célokhoz igazodó személyi juttatások és 
kötelező valamint állami feladatokhoz kapcsolódó dologi kiadások, ezen túl az önként 
vállalt feladatokhoz kapcsolódó dologi kiadások) meghatározásakor a takarékos és 
hatékony gazdálkodás elvét érvényre kell juttatni. A költségek vonatkozásában a 
szükséges és reális fedezetet biztosítani kell a tervezés során.   
 
A költségvetés előkészítésekor a jogszabályon, szerződésen, megállapodáson alapuló 
kiadások elsődlegességét biztosítani kell.  
 
A végleges költségvetési rendelettervezet kidolgozása során tovább kell keresni a 
bevételek növelésének és a kiadások csökkentésének lehetőségeit. 
 
Az intézmények költségvetési előirányzatait az intézményvezetőkkel történő 
egyeztetés útján kell kialakítani. 
 
A 2020. évi költségvetés részletes tervező munkájának alapjául elfogadja az 
Államháztartási törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 26. 
§ (1) bekezdése alapján benyújtott 2020. évi költségvetési koncepciót. 
 
A Képviselő - testület felkéri a polgármester útján a jegyzőt, hogy az 
Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV törvény 23. § (1)-(4) bekezdésének és a 
Helyi önkormányzatok és szerveik, valamint egyes centrális alárendeltségű szervek 
feladat- és hatásköreiről szóló 1991. évi XX. törvény 140. § (1) bekezdése a) 
pontjának előírása szerint készítse majd el a jogszabály szerinti határidőt figyelembe 
véve a 2020. évi költségvetési rendelet-tervezetét. 
 
A költségvetésben a nem várt kiadások finanszírozhatósága érdekében általános 
tartalékot kell képezni. Ennek az idei évben is eleget kell tenni. 
 
A Képviselő - testület felkéri a polgármestert, hogy a jegyző által készített 
költségvetési rendelet-tervezetet az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 
24. § (2) bekezdése rendelkezéseinek megfelelően nyújtsa be a Képviselő-testületnek 
elfogadásra. 
 
A Képviselő - testület felkéri a bizottságokat, hogy a költségvetési koncepció alapján 
folyamatában segítsék az Önkormányzat költségvetésének tervezését és megalapozott 
takarékos gazdálkodását. 
 
A Képviselő-testület utasítja a Jegyzőt, hogy a költségvetési terv készítésekor a 
koncepcióban elfogadott döntéseket vegye figyelembe.  
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Felelős:  Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
  Lovász Imre jegyző  
  Intézmények vezetői 
 
Határidő: folyamatos a 2020. évi költségvetés készítése során 

 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató az önkormányzat bevételeinek növelési lehetőségeiről  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az önkormányzat bevételi növelésének 
lehetőségeiről szóló írásos tájékoztatót mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert 
pénzügyi osztályvezetőnek.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a képviselő-testületnek volt kérése, hogy november 
előtt mindig kerüljön napirendre a bevételi növelések lehetőségéről szóló tájékoztató, hogy ha 
a testület valamelyik bevételt növelni szeretné, akkor legyen idő előkészíteni a módosítást, 
hogy az hatályba is léphessen következő évtől. Az önkormányzat adóbevételei fel vannak 
sorolva, melynél a kommunális adó emelési lehetőségénél rosszul szerepel, hogy korlátlan, 
mert az valójában maximalizálva van, 2020-ban maximum 30.162,- forint lehet a 
magánszemélyek kommunális adója, ezt a helyi adókról szóló törvény szabályozza. Az 
intézmények jelezték, hogy milyen bevételt szeretnének növelni, melyet már előzőleg meg is 
tárgyalt a képviselő-testület. A művelődési háznál jelezte még intézményvezető asszony, hogy 
szeretne bérleti díjakat módosítani, melyhez SzMSz módosításra lesz szükség, melyet majd a 
képviselő-testület szintén tárgyalni fog a későbbiek folyamán. Más módosításra nem tesz 
javaslatot. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
megtárgyalta az anyagot, és javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek. Az előző napirendi 
pontoknál elfogadott emeléseken túl a bizottság nem javasolja további bevételek emelését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
299/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat bevételeinek növelési lehetőségeiről szóló tájékoztató elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az önkormányzat 
bevételeinek növelési lehetőségeiről szóló tájékoztatót az előterjesztés szerint a szóbeli 
kiegészítésekkel együtt.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a polgármester és a jegyző 2019. szeptember 20. – 2019. október 24. közötti 
időszakban átruházott hatáskörében hozott döntéseiről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
készült tájékoztatót mindenki írásban megkapta, melyet nem kíván szóban kiegészíteni, átadja 
a szót Lovász Imre jegyzőnek.  
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület feladat és hatáskört átruházhat polgármesterre és 
jegyzőre is egyaránt. Jelen esetben egy kötelező adatszolgáltatás van a Kormányhivatal felé, a 
Nemzeti Jogszabálytár felületén keresztül szükséges megadni az átruházott hatáskörben 
hozott döntések számát. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
tájékoztatót az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
300/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
A polgármester és a jegyző 2019. szeptember 20. – 2019. október 24. közötti időszakban 
átruházott hatáskörében hozott döntéseiről szóló tájékoztató elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
és a jegyző 2019. szeptember 20. – 2019. október 24. közötti időszakban átruházott 
hatáskörében hozott döntéseiről készült tájékoztatót az alábbiak szerint:  
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Polgármester:  
Ügy típusa Határozatok 

száma 
Temetési költségekhez nyújtott települési támogatásról 6 
A rendkívüli települési támogatásról és halasztást nem tűrő 
ügyekben két bizottsági ülés között 

8 

Szemétdíjkedvezmény iránti kérelmekről 11 
Születésnapjukat ünneplők települési támogatásáról 5 
Elsőszülött gyermekek születésének települési támogatásáról 1 
Összesen: 31 

 
Jegyző: 

Ügy típusa Határozatok 
száma 

A lakhatáshoz kapcsolódó kiadások viseléséhez nyújtott települési 
támogatásról 

31 

Gyógyszerkiadások viseléséhez nyújtott támogatásról 193 
Összesen: 224 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a roma önkormányzattal kötendő megállapodást 
írásban mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a nemzetiségek jogairól szóló törvény, illetve a módosított 
önkormányzati törvény alapján is kötelező az önkormányzatnak a településen működő 
nemzetiségi önkormányzattal együttműködési megállapodást kötni a választást követő 30 
napon belül, illetve minden év január 31-ig. A tervezetben kifejezetten csak a kötelező 
tartalmi elemek vannak felsorolva: helyiség biztosítása, a polgármesteri hivatal ellátja az 
adminisztratív feladatokat, számítógépet, monitorokat, illetve sim kártyát fognak kapni, 
melyet havonta 10 ezer forint keretösszegig használhatnak, a fölötte lévő összeget ki kell 
fizetniük. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 
elfogadásra az együttműködési megállapodást az előterjesztés szerinti tartalommal.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság szintén 
javasolja az előterjesztés szerinti elfogadását a megállapodásnak. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat elnökét, hogy van-e kérdése, észrevétele? 
 
Lólé Gyula a JRNÖ elnöke: nincs. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja felfogadni a 
bizottságok javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
301/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
A Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság és a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára 
figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodást az 
előterjesztés szerint. 
Képviselő-testület Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert bízza meg az 
együttműködési megállapodás aláírására. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat, 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 

1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
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Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület az augusztus 22-i ülésén kiírta a pályázatot a 
védőnői álláshelyre, melyben a pályázat benyújtásának határidejét 2019. október 18-ban, a 
pályázat elbírálását október 31-ben határozta meg. Határidőre sajnálatos módon nem érkezett 
be pályázat, így javasolja a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint egy 
korábbi képviselő-testületi döntésnek megfelelően egy új pályázati kiírást is előterjesztettek, 
melyben a benyújtási határidő november 29. az elbírálási határidő december 20. Ez azt 
eredményezné, hogy decemberben 20-áig egy soron kívüli képviselő-testületi ülést is 
szükséges tartani.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint új pályázat kiírását a védőnői 
álláshelyre az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a az ügyrendi 
bizottság javaslatára a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításával?  
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
302/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
A védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a védőnői álláshelyre kiírt pályázati 
eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban meghatározott 
határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
303/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Védőnői álláshely pályázati kiírásáról 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a védőnői 
állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A védőnői ellátásra a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség közigazgatási területe 

Ellátandó feladatok: 
a területi védőnői ellátásról szóló 49/2004.(V.21.) ESZCSM rendeletben 
foglaltak szerint 

Illetmény és juttatások: 
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Az egészségügyi főiskolai, egyetemi védőnői szakképzettség, vagy azzal 
egyenértékűnek elismert oklevél 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz, motivációs levél 
 - végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik. 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019.11.29. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019.12.20. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: védőnő. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a védőnő személyéről. 
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A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás 
során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
 https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
Lehetőség van munkáltatói döntésen alapuló illetmény megállapítására. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester:  
 
Lovász Imre jegyző: sajnálatos módon ugyanaz a helyzet, mint a védőnői álláshely esetében, 
ugyanazon a testületi ülésen ugyanazokkal a feltételekkel került kiírásra a pályázat, melyre itt 
sem érkezett pályázat, ezért javasolja a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását. 
Továbbá javasolja új pályázat kiírását ugyanazokkal a határidőkkel, mint a védőnői álláshely 
esetében. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint új pályázat kiírását a háziorvosi 
álláshelyre az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
304/2019. (X. 31.) sz. határozata 
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A felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt 
pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
305/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Felnőtt háziorvosi álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a III. sz. 
felnőtt háziorvosi állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A háziorvosi munkakör betöltésére a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelő III. sz. háziorvosi körzet 

Ellátandó feladatok: 
Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelőjének III. sz. háziorvosi körzetében a 
felnőtt háziorvosi feladatok ellátása, határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelővel 
kötött szerződés alapján. 

Illetmény és juttatások:  
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Egyetemi végzettség, az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. 
törvényben, valamint annak végrehajtásáról szóló 313/2011. (XII. 23.) 
Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 
tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EüM rendeletben előírt feltételek. 
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A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz 
 - iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - Orvosok Országos Nyilvántartásba vételéről szóló igazolás 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019.11.29. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019.12.20. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

 
A pályázatok benyújtásának módja:  

Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: felnőtt háziorvos. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója, a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a háziorvos 
személyéről. A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat 
kiírója az eljárás során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
  https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A háziorvosi munkakör határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
jogviszonyban, vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelővel kötött szerződés alapján is ellátható. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 
Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot az Egyetemek orvosi 
szakjaira is küldje meg. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány, 1697 hrsz. alatti Szűcs (zsák) utca forgalomképtelen 
telekrészének átminősítésére 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület tagjainak többsége részére ismerős ennek az 
előterjesztésnek az előzménye tekintettel arra, hogy volt egy rendezési terv módosítás amely 
lehetővé tette, hogy a későbbiekben ezt az ingatlanrészt eladhassa az önkormányzat. Ezt 
követően döntött arról a testület, hogy értékesíti ezt az ingatlanrészt, illetve telekhatár 
rendezés is megindult a Jászberényi Földhivatalnál. Erre a döntésre lenne ahhoz szükség, 
hogy az adásvételt követően az önkormányzat vagyonából is ki tudjon kerülni ez az 
ingatlanrész. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, 
és javasolja, hogy 1697 hrsz. alatti Szűcs (zsák) utca – 1702 és 1705 hrsz-ú ingatlanok közötti 
– 137 m2 területű „kivett közterület” megnevezésű önkormányzati ingatlanrész kerüljön át a 
forgalomképes üzleti vagyonba. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
306/2019. (X. 31.) sz. határozata 

1697 hrsz. alatti Szűcs (zsák) utca – 1702 és 1705 hrsz-ú ingatlanok közötti – 137 m2 
területű forgalomképtelen telek átminősítése forgalomképes telekké 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a Jászladány, belterület Jászladány 
1697 hrsz. alatti Szűcs (zsák) utca – 1702 és 1705 hrsz-ú ingatlanok közötti – 137 m2 

területű „kivett közterület” megnevezésű önkormányzati ingatlanrészt, 
vagyonkimutatás szerint forgalomképtelen törzsvagyon besorolású telekingatlant a 
forgalomképes üzleti vagyonhoz sorolja át.  

 

Határidő: azonnal 
Felelős: pénzügyi osztály 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k  
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1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Tanácsába az 
Önkormányzat képviseletét ellátó tag delegálására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: 13 település hozta létre a Jászsági Szociális Szolgáltató Társulást, 
szociális feladatok ellátására. Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX törvény 94. § (2) bekezdése és a Társulási Megállapodás 11. pontja alapján az 
önkormányzatoknak 1 tagok szükséges delegálniuk a társulásba. Itt szükséges tudni azt is, 
hogy a társulási tanács elnöke Bertalanné Drávucz Katalin polgármester asszony volt az 
elmúlt időszakban, az elnök és elnökhelyettes személyéről a következő társulási tanács ülésen 
fog majd döntés születni. Tekintettel arra, hogy polgármester asszony az elnök, javasolja 
továbbra is őt megbízni delegált tagnak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság is javasolja 
polgármester asszonyt delegált személynek. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
307/2019. (X. 31.) sz. határozata 

 
A Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Tanácsába az Önkormányzat 
képviseletét ellátó tag delegálására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Jászsági Szociális 
Szolgáltató Társulás Társulási Tanácsába a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 94. § (2) bekezdése és a Társulási Megállapodás 
11. pontja alapján, az Önkormányzat képviseletét ellátó tagnak Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármestert delegálja.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás helyben 

 é r t e s ü l n e k  
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1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú járási projekt keretében 
szolgáltatók kiválasztására 
Előadó: Kun Mariann ügyintéző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, Kun 
Mariann távollétében Major Ferencné segít az előterjesztés ismertetésében. 
 
Major Ferencné projekt munkatárs: a képviselő-testület gyakorta találkozik szolgáltató 
kiválasztásával, egy újabb programelem valósul meg a 3.9.2-es kódjelű járási pályázatban 
tematikus hétvégi szünidei kirándulás, ennek a szállítási szolgáltatására, valamint hideg úti 
csomag elkészítésére szolgáltató kiválasztását indították el beszerzési eljárás keretében. Az 
ajánlatok beérkeztek, ez látható az előterjesztésben, 100%-os pályázati finanszírozású, 1-1 
szolgáltatót kellene kiválasztani, a kiválasztás kritériuma a legalacsonyabb összegű árajánlat 
kiválasztása. Javasolja a határozati javaslat szerinti szolgáltatók kiválasztását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a szállítási 
szolgáltatási feladat ellátására Törőcsik István kiválasztását? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
308/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 

az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében tematikus hétvégi/szünidei kirándulás 
autóbusz szállítási szolgáltatás feladat ellátására szolgáltató kiválasztására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” című 
projekt keretében tematikus hétvégi/szünidei kirándulás autóbusz szállítási szolgáltatás 
feladat ellátására Törőcsik István (5054 Jászalsószentgyörgy, Kölcsey u. 20.) 
árajánlatát fogadja el nettó 240.000,- Ft + 64.800,- Ft ÁFA, bruttó 304.800,- Ft 
értékben. A forrást a projekt költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Törőcsik István (5054 Jászalsószentgyörgy, Kölcsey u. 20.) 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a kirándulás úti 
csomag elkészítésére a NÜVI kiválasztásával? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
309/2019. (X. 31.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a 
Jászapáti járásban” című projekt keretében kirándulás úti csomag készítése feladat 
ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00019 azonosítószámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” című 
projekt keretében kirándulás úti csomag készítése feladat ellátására a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény (5055 Jászladány, Hősök tere 6.) árajánlatát 
fogadja el nettó 81.000,- Ft + 21.870,- Ft ÁFA, bruttó 102.870,- Ft értékben. A forrást 
a projekt költségvetéséből biztosítja. Egyben megbízza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Törőcsik István (5054 Jászalsószentgyörgy, Kölcsey u. 20.) 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének szervezeti 
és működési szabályzatáról szóló 17/2019. (X. 22.) önkormányzati rendeletének 
módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület az alakuló ülésén elfogadta az önkormányzat 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló rendeletét, amely ezt követően megküldésre 
került a Magyar Államkincstár részére, hogy a törzskönyvi nyilvántartásba vételi eljárást 
lefolytassák. A napokban jelezte a Magyar Államkincstár, hogy rendelet módosításra lenne 
szükség tekintettel arra, hogy véletlenül kimaradt az önkormányzat intézményei közül a 
Jászladányi Óvoda és Bölcsőde, valamint a rendelet 3. számú melléklete tartalmazza azokat a 
kormányzati funkciókat, melyeket az önkormányzat és a polgármesteri hivatal alkalmaz. A 
rendeletben felsorolásra került minden kormányzati funkció melyeket használni szoktak, és a 
könyvelés során alkalmazásra kerülnek, viszont a Magyar Államkincstár a törzskönyvi 
nyilvántartásba nem tudja felvenni az összes kormányzati funkciót, ezért párat szükséges 
kihúzni. Továbbá, bár nem írja elő a módosított önkormányzati törvény, de kérték, hogy az 
alaptevékenységi besorolás is legyen megnevezve a 3. számú mellékletben. Tekintettel arra, 
hogy a rendelet módosítása szükséges, így javasolja, hogy a függelékben kerüljön 
módosításra a Jászladányi Roma Nemzetiségi önkormányzat tagjainál az elnök és az 
elnökhelyettes, akik eddig  csak tagként szerepeltek. Az államháztartási törvényben történt 
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módosítás miatt szükséges a polgármesteri hivatalnál hatályon kívül helyezni az „önállóan 
működő és gazdálkodó költségvetési szerv” szövegrészt. Összességében ezeket tartalmazza a 
rendelet módosítás.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a rendelet 
módosítás elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal egyhangúlag – minősített 
többséggel – elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

21/2019. (XI. 5.) önkormányzati rendelete 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

szervezeti és működési szabályzatáról szóló  

17/2019. (X. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 

1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Egyebek  
Előadó: Dr. Mikola Nóra képviselő, 
 Bertalan László képviselő 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Bertalan László képviselőnek. 
 
Bertalan László képviselő: őrsparancsnok úrhoz szeretne kérdést intézni. Tavaly és az idei 
évben is a képviselő-testület kérésére és önállóan is végzett a rendőrség a 3227-es úton 
túlterhelt járművek ellenőrzését. Tavaly és az idén tavasszal úgy látszott, hogy sikerült 
megfogni ezt, lakossági jelzések is azt igazolták, hogy kevesebb teherautó megy át 
Jászladányon. Sajnos most újra rengeteg a kamion, nem tud úgy elmenni Szászberek 
irányába, hogy ne kelljen megelőzni 3-4 kamiont. Az utakat ismét teljesen széttaposták. Van-
e arra lehetőség, vagy erő, hogy újra ellenőriznék őket, vagy esetleg lehetne megyei segítséget 
kérni. Mik erre a kilátások? Pár hónapig ez jól működött, észrevehető volt a változás.  
 
Tóth Dániel r. őrnagy: az ellenőrzéseket a feladatokhoz mérten szokták eszközölni. Jelenleg 
nem olyan erőbedobással, mint tavasszal. Amikor az ellenőrzéseket kombinálták, akkor 
segítséget kaptak Jászapáti valamint Szászberek tekintetében, illetve nagyon sok kamionos 
panaszkodott arra vonatkozóan, hogy a Nemzeti Útdíjfizetés (NÚSZ) útdíj fizetőnél, amikor 
megvásárolják a jegyeket, akkor erre az útra tereli a 7,5 tonna feletti járműveket. Egyeztetett a 
közlekedésrendészeti osztályvezető úrral, aki írt a NÚSZ-nak egy megkeresést, hogy mi igaz 
ebből, és van egy levél, amelyben leírják, hogy nem jó a rendszerük, és nagyon sok nyerges, 
valamint 7,5 tonna feletti járművet erre hoz. A kérés jogos, hogy a rendőrség ellenőrizzen, 
ennek eleget fognak tenni, de úgy gondolja, hogy a megnyugtató megoldás az út két végén 
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lenne, mert attól, hogy Jászladányon megfogják és megbírságolják, attól még be fog jönni a 
településre, és az utat szét fogja nyomni. Meg tudja ígérni, hogy az új kapitány személye 
változást hoz, mivel korábban ő segített a Szászberek előtti forgalom lefogásával, mert 
közlekedésrendészeti osztályvezető volt. jövő héten megy hozzá személyes elbeszélgetésre, és 
mindenképpen tolmácsolni fogja a képviselő-testület kérését, elmondja a problémákat és az 
adatokat, bízik benne, hogy valamilyen megoldás fog erre születni. Az lenne a cél, hogy 
amennyire lehet, kiszorítsák a kamionforgalmat. A mostanában történt intézkedések 
prioritásban fontosabbak voltak, vagyon elleni jogsértésekre volt nagyobb hangsúly ismét 
Jászladányon, de ezt a kérést is be kell tenni abba a sorrendbe, ami fontosságot élvez. 1-1 
intézkedés most is történik, de mindenképpen meg fogják beszélni a megoldást ebben a 
témában.  
 
Bertalan László képviselő: az elmúlt hónapokban felszerelésre került több térfigyelő kamera 
Jászladány utcáiban, valamilyen szinten irányítottan lettek oda helyezve ahol vannak, 
előzetesen meg is beszélték ezeket, és azt szeretné megkérdezni, hogy segítenek-e ezek a 
kamerák a megelőzésben, felderítésben, vagy fölöslegesen lettek kitelepítve? 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: segítenek, ha történik egy jogsértés, akkor mindig ahhoz nyúlnak 
legelsőként, és az elmúlt időszakban több jogsértés esetében is segítettek. Nincs szó arról, 
hogy a kamerák nem segítenének, nagyon jó helyen vannak, ott egyébként jogsértések nem is 
nagyon történtek. Ami miatt visszanézik, hogy ott elhalad-e az a személy, akire gondolnak, 
hogy gyanú merült föl rá. A rendőrség munkáját nagymértékben segíti. 
 
Bertalan László képviselő: konkrétan is szeretne kérdezni, a Bem Apó telepen saját maga is 
látta már, és több lakos visszajelzése is igazolja, hogy van egy piros Suzuki rendszám nélkül, 
aki közlekedik nap, mint nap rendszeresen, olyan személy vezeti, akinek nincs jogosítványa. 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: így van. 
 
Bertalan László képviselő: köszöni a megerősítést. Olyan információ jutott tudomására, hogy 
hallgatólagos megegyezés van a rendőrséggel, hogy nem baj, ha így közlekedik.  
 
Tóth Dániel r. őrnagy: nincsen hallgatólagos megegyezés. 
 
Bertalan László képviselő: ezek szerint tud a rendőrség róla.  
 
Tóth Dániel r. őrnagy: nincsen hallgatólagos megegyezés, M. Dezső élettársa vezeti a 
hatósági jelzés nélküli járművet, amiről a hatósági jelzést a helyi rendőrök szedték le, mivel a 
gépjármű hivatalból ki van vonva a forgalomból. Ezzel a személlyel szemben, illetve a 
férjével szemben több rendbeli intézkedés történt, milliós rendű a bírság, amit kettőjük közt 
kiszabtak, illetve a szabálysértési hatóság kiszabott. Legutoljára személyesen intézkedett vele 
szemben a Rózsa utca és a Kossuth Lajos utca sarkán, amikor a kerékpárút átadásra alig ért 
vissza, mert be kellett vinni a hölgyet, mert nem csak nincs vezetői engedélye, hanem el is 
van tiltva. Őrizetbe szerették volna venni, csak a törvényben őrizetet kizáró ok áll fenn. Jelen 
pillanatban nincs eszköz a kezükben, egy olyan személlyel szemben, akit nem tudnak őrizetve 
venni, és rendszám nélküli autót vezet. A rendőrségi törvény 45. §-a előírja, hogy a jármű 
kulcsait elveheti a jogszerűtlen közlekedés megelőzése érdekében, de ha jön egy olyan 
személy, aki a gépjármű tulajdonjogát igazolja és van vezetői engedélye, akkor vissza kell 
adnia részére, bár ő sem közlekedhet vele. Tegnap előtt látta, hogy a bolt elől állt ki 
polgárpukkasztó módon. Rajta vannak az ügyön, nem egy intézkedés van a férj és a feleség 
ellen.  
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Bertalan László képviselő: azért is kérdezte ezt, mert az ő bejáratukat is látja az egyik 
kamera, tehát nap, mint nap lehetne őket nyomon követni, vagy bizonyítani azt, hogy 
közlekednek ezzel a gépjárművel. Tudja, hogy ez nagyon sok energiát jelent, de lehet, hogy 
segítene a végleges megoldásban.  
 
Tóth Dániel r. őrnagy: a végleges megoldás az őrizetbe vétel lenne, csak nem lehet őrizetbe 
venni, mert olyan kiskorú személy van, aki miatt a törvény ezt kizárja 
 
Seresné Lados Éva képviselő: egyik szülőt sem lehet őrizetbe venni? 
 
Tóth Dániel r. őrnagy: azt lehet őrizetbe venni, aki vezet, de a férjnek van érvényes vezetői 
engedélye. Ellene csak feljelentéssel tudnak élni. Rengeteg bírságnál tartanak, ha majd nem 
fizetik be a bírságot, akkor átmegy átváltoztatásra, az megjön elővezetés formájában, ha 
sikerül, akkor be tudják vinni, ha nem akkor elkezdik körözni, szabálysértési körözés, és 
akkor tudják becsukni, de még akkor is megvan a lehetősége, hogy befizeti a bírságot POS 
terminálon például. Nem 1-2 eltiltott személy van Jászladányon, akik nem maguktól tiltódtak 
el, hanem rendőri intézkedés eredménye. Legutóbb is volt egy személy, akit sikerült becsukni, 
70 nap elzárást kapott, de megfellebbezte az ítéletet, így az ügy elment másodfokra, ha ott 
helybenhagyják, akkor be kell vonulnia. Az előző hozzászólásra a válasz: megegyezés 
nincsen, volt részükről próbálkozás, de nincsen megegyezés. Egyébként sem fordulhat elő, 
hogy ők mondanak valamit, a rendőrség meg tapsoljon hozzá. 
 
Bertalan László képviselő: még egy kérdése lenne a közúttal kapcsolatban. Tudják azt, hogy 
jövő héten fognak jönni a belterületi utakat javítani, viszont ami probléma még, hogy 
Jászladányról semerre nem lehet úgy kimenni, hogy ne legyen az út életveszélyes. Jön a tél 
újra. Tavaly ilyenkor is felhívták a figyelmet a problémákra, de nem történt semmi. Javasolja, 
hogy ismét meg lehetne levélben keresni a Magyar Közutat, hogy ne csak a belterületi utakat 
javítsák ki, hanem a külterületi utakat is addig, míg meg nem hal valaki az úton. Nem 
gondolja, hogy mindenhez a politika kell, hogy egy kátyút, vagy egy komolyabb repedést nem 
lehet kijavítani csak Pócs János engedélyével. Nem gondolja, hogy a közútnak nincs önálló 
hatásköre vagy döntési jogköre ilyen kérdésben, vagy valamennyi fedezete ilyen célra, mert 
egyáltalán semmit nem csinálnak az úttal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: hétfőn fognak nekik írni egy levelet, melyre az 
lesz a válasz, hogy november 10. után nem lehet munkát végezni. Jelezni fogják, de képviselő 
úr nagyon jól tudja, hogy hetente hányszor beszél a közutas kollégával telefonon. 
 
Bertalan László képviselő: igen, csak nincs eredménye. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azért mert eddig a Duna Aszfaltra vártak, a 
külterületről nem tudtak nyilatkozni, mert ott valamennyi javítás volt, de biztos, hogy minden 
héten egyszer felhívja a jászberényi kirendeltség vezetőt, jelzi neki, és kérdezi, hogy mikor 
jönnek.  
 
Bertalan László képviselő: érti. Jegyző urat kérdezi, hogy más lehetőség van-e ez ügyben? 
 
Lovász Imre jegyző: valójában ez hozzájuk tartozik, nincs más lehetőség.  
 
Bertalan László képviselő: akkor miért nem veszik ezt a kérést komolyan? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem tudni. 
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Bertalan László képviselő: leírhatják, hogy pályáztak, de nem nyertek, vagy nincs rá keret, 
de így nem javul meg az út. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: majd kiteszik a 40-es táblát, és akkor már nem életveszélyes 
azon az úton közlekedni.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a Tiszasülyi út állapotáról annyit szeretne elmondani, 
hogy 30 éve ott öntözött a Zrt. és egy éjszaka nem figyeltek oda, szétment a cső, és a 
belvízelvezető árok beomlott. Akkor még az Egyetértés Tsz. volt. Ebből akkor óriási baj lett, 
de akkor megcsinálták a belvízelvezető árkot, ami a Millérbe vinné le a csárdától a vizet. Az 
árok partján megy a busz, és a dolgozók is. Ez már az út szélétől 1 méterrel lejjebb van, ez 
már nem úgy funkcionál, ahogyan kellene. Az út közlekedésre alkalmatlan. 
 
Bertalan László képviselő: a Tiszasülyi út a legjárhatatlanabb út, és azon van a legkevesebb 
forgalom is. Azért tartja ezt a kérdést fontosnak, mert a lakosok nem tudják, hogy melyik út 
kihez tartozik. Van, amikor azt mondják egy belterületi útra, hogy a közút miért nem csinálja 
meg, viszont sok esetben mikor a 3227-es útról van szó, akkor meg a polgármestert és a 
testületet hibáztatják, hogy nincs megcsinálva. Javasolja, hogy ha a levél megíródik, akkor 
tegyék fel a Facebook-ra, hogy olvassák az emberek. Lássák azt a lakosok, hogy ez a 
képviselő-testület folyamatosan jelzi a problémát. Véleménye szerint fontos a lakosság 
tájékoztatása, nehogy azt gondolják, hogy a testületet nem érdekli ez a helyzet. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi Bertalan László képviselőt, hogy 
van-e még az Egyebek napirendi pontnál egyéb javaslata, kérése. 
 
Bertalan László képviselő: köszöni szépen, elmondta, amit szeretett volna. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Dr. Mikola Nóra képviselőnek. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: egy kéréssel kapcsolatban kéri az együttgondolkodást, vagy 
esetleg az együtt cselekvést a képviselő-testület tagjaitól. Itt van Mindenszentek, halottak 
napja és van két olyan része a temetőnek, illetve a temető árkon túli rész a zsidótemető, ami 
úgy gondolja, hogy a nagyközségre nézve méltatlan, hogy ilyen állapotban van. A kisebbel 
kezdi, mert azt akár – bár nem volt eddig benne, de nagyon szimpatikusnak találja – a tavaszi 
szemétgyűjtéshez hasonló közös akcióval is meg tudnák oldani. Van egy sír a Dabi 
temetőben, ez Dr. Izsónak a sírja és feltételezi, hogy Ozoróczky Mária is mellette van, bár a 
felirat már nem olvasható. Ez egy fémkerítéssel körbekerített sír, melyben embermagasságú a 
gaz, illetve a surján. Úgy gondolja, hogy erre a két emberre nézve méltatlan, hogy ez a sír 
ilyen állapotban van. Igaz, hogy ez egyházi terület, és örök időre megváltva, ha jól tudja – bár 
elég régen történt a megváltása – de ez a nagyközséget is minősíti. Mindenszentekig már 
valószínűleg nem lesz kész, de karácsonyig az emberek nagyon gyakran látogatják a 
temetőben a sírokat, ha ezt a közeljövőben valahogyan meg lehetne oldani, az nagyon jó 
lenne. Illetve nem tudja, hogy bármilyen keret lenne-e arra, hogy újra felíratnák a nevüket. 
Tudja, hogy nem ide tartozik, az ünnep közelségére tekintettel hozta föl ezt a témát, hogy 
mindenki hallja. A másik a zsidótemető, ami nem a katolikus egyház területe. Itt javasolná, 
hogy keressék meg a Mazsihisz-t. Úgy gondolja, hogy biztosan támogatnának egy 
kezdeményezést, ha jeleznék nekik, hogy van szándékuk a község korábbi, akkoriban ismert 
és tiszteletre méltó személyeinek a temetőjét, sírhelyét valamennyire rendbe rakni. Meg 
lehetne kérdezni, hogy esetleg valamilyen támogatást kaphatnának-e hozzá, feltételezi, hogy 
anyagi fedezete az önkormányzatnak erre nincs. És esetleg ha az intézmény vezetőknek 
valami jó ötlete lenne, hogy hogyan lehetne ezt rendbe rakni, és abban az állapotban 
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megtartani, az nagyon jó lenne. Nekik nem keresztjeik, hanem fejfáik vannak. Méltatlan, 
hogy ledőlt fejfák között kell menni, és látta tavaly is, hogy Mindenszentekkor a dzsungel 
közepén, pár fejfán égtek a mécsesek. Ez nagyon visszatetsző.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az atya tud-e erről? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a zsidótemetőről, vagy a Dr. Izsó sírjáról? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha jól értette, akkor egyházi területen van 
mindkettő. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a zsidó temető nem, csak az árokig van egyházi tulajdonban. 
Érdemes lenne mindenképpen megnézni, mert már nem is látszik a határ. Ott egy benőtt gazos 
árok van. Az árkon túli rész már nem a katolikus egyházé, de azt nem tudja, hogy ott van-e a 
határ, ahol az árok van. Ha szükséges, akár fel is veszi a Mazsihisz-el a kapcsolatot, van ott 
ismerőse. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: térképen meg kellene nézni, hogy hol van ez a 
terület.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a töltés és a temetőárok között van egy 30 - 40 méter 
széles sávban a zsidótemető. A Mazsihisz-el már évekkel ezelőtt felvették a kapcsolatot. 
Bejelentkeztek, hogy mikor jönnek, Dankó István, az akkori polgármester várta őket, de nem 
jöttek. Ez egy pénteki napon volt. Nem jöttek szombaton sem. Vasárnap már nem várta őket, 
viszont Gulyás Éva, az akkori alpolgármester fogadta a képviselőjüket. Ő kivitte őket a 
temetőbe, utána megvendégelte őket saját költségén a Damjanich utcában, és azóta semmiféle 
hír nincs erről. 
 
Major Ferencné: Gyárfás Lajos is többször felvette velük a kapcsolatot, mindent 
megígérnek, de forrást nem tudnak hozzá biztosítani.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az a gond, hogy nincsen élő hozzátartozó.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ennek a területnek nincsen külön helyrajzi 
száma, valószínűleg az egyházé. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: katolikus egyház által megszentelt földbe nem lehet őket 
temetni. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: de ott van egy árok. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: igen, ott van egy árok. Kb. az 1800-as években kezdődött oda a 
temetkezés és a II. világháború után már nem is temettek oda. Esetleg arra lenne-e keret, hogy 
vegyen az önkormányzat néhány üveg glialka-t, és kifújják? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: amikor itt voltak akkor sem találtak olyan hozzátartozót, 
akinek itt lenne valakije.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: egyedül a Garamiék jöttek vissza Auschwitz-ből és kimentek 
Izraelbe, és úgy tudja, hogy nincs is leszármazójuk. Ott mindenki meghalt. Ezért gondolja, 
hogy ez az állapot a községet minősíti.  
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Tóth Imre képviselő: nem lehetne ott begyepesíteni a területet? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: sírkövek vannak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: küzd az önkormányzat a városi temetővel is, ami 
az egyházé, mégis meg kell oldani a takarítást. Nem az önkormányzat feladata, de hogy a 
település ne szégyenkezzen, ezért elvégzik a munkát. Ki kell valamit találni, mert több mint 1 
hektárnyi terület, amit nem járnak gondozni. Az önkormányzat erre nem kap finanszírozást. 
Jó lenne, ha az atya is keresné a lehetőséget, ahonnan erre forrást kaphat. Célszerű lenne, ha 
az egyházi képviselő-testület nem engedne abból, hogy lezáratja. Emberfeletti munkát 
végeznek a NÜVI-ben dolgozók heteken, hónapokon keresztül azért, hogy rendbe tartsanak 
olyan sírokat, amit lehet, hogy már nem is látogat senki. Van egy zsidó temető, amit azt sem 
tudnak, hogy hová tartozik, a NÜVI kimegy, és kitakarítja, de meddig? Kellene ennek 
gazdáját találni. Az önkormányzat a saját telkeit nem tudja rendben tartani, mert nincsen rá 
kapacitás. Két ember most arra van állítva, hogy egész nap füvet nyír az önkormányzati 
telkeken. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a sírt, és a mellette lévő 50 cm-t a sír gazdájának kötelessége 
gondozni a városi temetőben is. Ott még vannak megváltott sírok, amit nem gondoznak.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: állítólag nincsen nyilvántartás. Akkor kit érjenek 
utol, és hol? Jó lenne ebben segítség az atyának.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: akkor mi legyen a Dr. Izsó sírjával? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: hol van ez a sír? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: a Dabi temetőben van nagyon közel a Zana család sírjához.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a temető üzemeltető nem tartja rendben? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: ez egy örök időre megváltott sír, ami azt jelenti, hogy a sír 
gazdájának kellene gondozni. A sír gazdája a sírban van, leszármazójuk nincs. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: ha kapnak abban segítséget, hogy a nagy gaz el 
legyen takarítva, akkor az intézmény megoldja a karbantartást. Az intézménynek most is 
vannak olyan elvállalt sírjai, amit a kollégái évente pár alkalommal takarítanak. 
 
Tóth Imre képviselő: ez azt jelentené, hogy örökbe fogadnák? 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: igen. Akkor utána tudnak járni, hogy kié, kérnek 
segítséget a feliratozásban. Úgy gondolja, hogy ez belefér a többi mellett.  
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: ez a sír hol van helyileg? A jobb sarokban? 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: nem sarokban van. Ami a Zana család mellett bemegy főút, és a 
ravatalozó közötti területen van. Egy nagyon preferált területen van. Ha jobbra benéznek a 
ravatalozó után, ott van egy derékig érő gazos terület, körbekerített sír, az a Dr. Izsó sírja.  
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: igen, arra gondolt, azt a temető üzemeltető 
szokta takarítani. 
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Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: éppen javasolni szerette volna, hogy a szociális otthon 
fogadja örökbe, de intézményvezető asszony megelőzte. Javasolja, hogy jegyző úr keresse 
meg levélben a Mazsihisz-t azzal, hogy van itt egy örökség, vannak ott értékes márványkőből 
készült síremlékek, és mit javasolnak, mert a temetőbővítés szempontjából kellene a terület.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: ennél a vázlatpontnál javasolja, hogy először tisztázzák a jogi 
helyzetet, és ha végül mégiscsak az derül ki, hogy nekiadták a zsidó hitközségnek, de nem 
tették külön helyrajzi számra, tehát jogilag a katolikus egyház tulajdona, akkor először az 
atyával kell egyeztetni, és majd az egyházközségi képviselő-testület döntése alapján 
megkeresni a Mazsihiszt. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: gyorsabb lesz az a folyamat, ha jegyző úr keresi meg őket.  
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: mindenképpen szóljanak az atyának is. 

(További hozzászólás nem hangzik el ebben a témában.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Dr. Bakos Beáta képviselőnek. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: az orvosi rendelőben kialakult  helyzettel kapcsolatban szeretné 
kérni, hogy polgármester asszony legyen szíves hívja fel Szilvia doktornőt. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azt mondta a doktornő, hogy működési 
engedélyt szükséges módosítania, december 1-től tud jönni, mert nem biztatják, hogy 
hamarabb készen lesz. Ha mégis megkapná hamarabb, akkor már november 25-től tud jönni. 
Emiatt kell most is továbbképzésre mennie. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: tájékoztatásként elmondja, hogy nagyon nehéz a helyzet az 
orvosi rendelőben, egyedül állja a sarat, de már nem megy tovább. Legalább egy orvost jó 
lenne szerezni. Most jelentkezett Lázár doktor úr, aki jelenleg Jánoshidán dolgozik az egyik 
körzetben, őt 25 évvel ezelőtt az akkori polgármester Sziráki Benedek kirúgta. Közös 
megegyezéssel, ami arról szólt, hogy ha azonnal kilép, akkor nem lesz följelentve, így 
kilépett. Ő most 25 év után jelentkezett. Jelentkezett még egy másik doktornő, ő viszont 
nagyon szélsőséges rendelési időt adott meg. Ő reggel 7-től 9-ig, vagy este 7-től 9-ig 
rendelne. Jelenleg 2 üres körzet van. Szeretné megkérdezni, hogy az I. körzet álláshelyét 
mikor hirdetik meg? 
 
Lovász Imre jegyző: a következő képviselő-testületi ülésre elő tudják készíteni. 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: úgy gondolja, hogy 1 körzet helyettesítését el tudná látni. 
Nagyon kellemetlen viszont, mikor el kell mennie. A jövő héten is csütörtökön és pénteken 
kötelező továbbképzésen kell részt vennie ahhoz, hogy jövő évtől az üzemorvosi feladatait 
tudja végezni. Jövő hétre erre a két napra egy szolnoki háziorvos kollégája elvállalta a három 
körzetet úgy, hogy jön 8-tól 10 óráig, akkor lesz orvosi vizsgálat, 10 órától az asszisztencia 
látja el a különböző adminisztratív feladatokat. Ezt majd hirdetni fogják minden 
elérhetőségen, hogy a lakosok értesüljenek róla. A másik dolog, amit szeretne elmondani, 
hogy amikor a testület elé került doktorúr kérelme a vállalkozási díjával kapcsolatban, akkor a 
testület mindig soknak találta az összeget. Most a doktornő napi 40 ezer forintot kér napi 2 
óra rendelésért. Doktorúr a 8 órát dolgozta le ennyiért. Lázár doktor úr pedig az egész 
finanszírozást kéri, ami a nővérek pénzén kívül jött, 2 óra rendelésért. November első két 
hetét még be tudja vállalni, de az utolsó két hetet már nem. Kéri, hogy az utolsó két hétre 
Zsanett doktornőt próbálják megnyerni. 




